
Tři odpovědi na nejčastěji kladené
otázky k lávce přes Vltavu
České Budějovice, 13. 1. 2012

1) Jakou částkou se bude Teplárna ČB podílet na opravě lávky?

Podíl akciové společnosti Teplárna České Budějovice na stavbě nové lávky přes
řeku Vltavu u Budvar Arény bude činit 20 procenty ze skutečné ceny stavby, jak
určil  znalecký  posudek,  který  stanovil  náklady  spojené  s  uložením
technologického potrubí.  Jde tedy o pokrytí  zvýšených nákladů na únosnost a
zařízení pro vedení potrubí. Teplárna ČB zároveň uhradí i 100 procent nákladů na
samotné  technologické  přemostění  lávky  (tedy  vlastního  potrubí  a
technologického vybavení s tím spojeného). O kolik peněz půjde, ukáže až veřejná
soutěž na dodavatele stavby. Uváděných 35 miliónů představuje cenu projekční.
Lávka ale musí být konstrukčně řešena jinak, než kdyby sloužila jen chodcům
nebo cyklistům.

2)  Bude mít  vedení  Teplárny  ČB pravomoc při  rozhodování  o  podobě
lávky?

Nebude – to je věc investora a architekta. Teplárna zde bude mít pouze věcné
břemeno v　podobě potrubí, které je jejím vlastnictvím.

3) O příspěvek požádalo město, nebo to byl nápad Teplárny ČB?

Finanční spoluúčast plyne z podstaty věci. Parovodní potrubí vedlo už po lávce,
která dosloužila a pro Teplárnu ČB je efektivnější využít stavbu nové lávky, než
někde v sousedství usilovat o stavbu jiného, vlastního „přechodu“ přes řeku. O
tom, že by samostatný přechod potrubí přes řeku nijak zdejší hezké prostředí
nezkrášlil, ani nemluvě.
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